
EXPLICITNÍ, „VELMI, VELMI JASNÉ“
DŮKAZY, ŽE CELÁ TATO VĚC NEBYLA
NIKDY O MEDICÍNĚ NEBO VĚDĚ, ALE JEN O
POLITICE
- CZ24 News | 11. září 2021

Když vlády nařizují lékařům, co mohou a nemohou říkat a dělat v souvislosti s léčbou, a co je ještě
horší, co musí a nesmí říkat o vládním plánu léčit každého, pak to není ani věda, ani medicína.
Konkrétní příklad: kanadský ministr zdravotnictví je grafický dizajnér bez lékařského vzdělání, a je
dokonalým příkladem toho, co může být VÝSLEDKEM K. SCHWABOVA MALÉHO PROJEKTU
BUDOUCÍCH LÍDRŮ.

Půjdu však dál.

Nikdy to tak nebylo a každý, kdo říká opak, to nemá promyšlené.

Lékaři se zabývají medicínou a vědci se zabývají vědou. V západním myšlení každý jednotlivec často
vyvozuje odlišné závěry.

To je taky moje životní zkušenost v Kanadě, že standartní reakce na nespokojenost s návštěvou
lékaře, vždy byla: „Musíš jít získat druhý názor“. Toto je standartní myšlení řízené rozumem a
logikou.

Nyní máme důkazy, že v Kanadě i v Austrálii byla použita stejná taktika. Vláda pohrozila lékařům,
aby dodržovali politickou linii argumentů,což bylo vnitřně nekonzistentní a protichůdné. Například,
že nemohou vůbec předepisovat léčbu proti Covidu, ale pouze vakcínu, která v té době ještě ani
neexistovala.

Že doporučení HCQ nebo Ivermectinu by vedlo ke ztrátě obživy nebo k něčemu horšímu.

A když důkazy těchto nařízení vidíme v Kanadě a Austrálii, můžeme předpokládat ve Francii, Velké
Británii, ve většině USA a dalších národů, vede nás to k domněnce, že to nikdy nebylo, ani není o
medicíně nebo vědě.

 

 

 

 

 

 

Zveřejnili jsme skutečný e -mail rozeslaný kanadským lékařům, v kterém bylo uvedeno, že nesmí
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doporučovat ani předepisovat nevyzkoušenou nebo nebezpečnou lébčbu Covidu – jako je HCQ nebo
Ivermectin atd.
A že nesmí žádným způsobem říci ani udělat nic, co by vedlo k „ váhání pro vakcinaci “navzdory
skutečnosti, že diskutované vakcíny nejsou bezpečné, protože ještě ani nedokončily klinické testy.
Ale léky jako HCQ a Ivermectin jsou na trhu již desítky let a je o nich známo, že jsou bezpečné, a
dokonce byla za ně udělena Nobelova cena za medicínu.
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